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Styrelsemöte IFK Grimslöv 
 

Tid 2023-09-25 18:00  

Plats Furuskans 

Deltagare Samtliga i styrelsen samt representanter från herr, dam och 
ungdomssektion kallade.  

Närvarande; Angelica, Roger, Marcus, William, Christian. Erik, Gösta.  

 

Agenda 

1 Godkännande av föregående minnesanteckningar: 
Godkändes, lägger till handlingar.  

2 Information/dialog 

2.1 Fotbollsutvecklare till föreningar  

• Gösta informerar om möjligheten att ansöka om att ha en fotbollsutvecklare i 
föreningen, Projektstöds IF. Utvecklaren håller utbildningar i spelform innan 
säsong, utbildar ledare i fotbollsskolan, besöka alla lagen på träningar och 
matcher med mera.  Fotbollsutvecklaren ska ha minst utbildning Uefa B. 
Uppdraget ersätts och subventioneras under 3 år (Under år 1 20 000 kr, år 2 
15 000, år 3 10 000 kr). Pengarna avser arvodering till fotbollsutvecklaren.  

2.2 Status för respektive sektion 

2.2.1 Herrsektion 

• Kontraktet säkrat i division 4.   

• J18 och P16 sannolikt tillsammans med Vislanda inför kommande år. 

• Västra Torsås-Grimslöv Division (5 laget) sannolikt division 6.  

• Oklart på tränarsidan inför kommande år.  

2.2.2 Damsektion 

• Bra träningsnärvaro sedan omtag.  

• Har haft dialog med motståndarlagen inför matcherna under 
fortsättningsomgången gällande behov av antal dubblerande spelar. Har inte 
varit några problem.  

2.2.3 Ungdomssektion 

• 23 oktober ledarträff, obligatoriskt 1 ledare per lag.  
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• Styrelsen medverkar och berätta om hur det fungerar med uppdrag i 
föreningen.   

2.2.4 Plan 

• Visst krångel med batteriet men hanterat.  

2.3 Ekonomi  

• Resultatet för året ser ut att bli väldigt positivt.  

2.4 Furuskans 

• Laget som hade höststädning gjorde ett jättebra jobb.  

• Försäkringsärenden är avslutat.  

• Totalt kan vi få ut 315 000 kr. Den sista delen är kopplad till att vi ska skicka 
in fakturor arbetskostnad för professionella hantverkare. Pengarna är på väg.  

• Angelica har varit i kontakt med energirådgivare Alvesta kommun.  

• Finns fundering om att ha pantkärl i omklädningsrummen. Vid städning 
hanteras pant i soptunnor på olika sätt. Inget beslut.  

2.4.1 Åavallen 

• Åvallen underhåll - vi behöver köra dit tidigare på våren och slå buskage.  

• Åavallen är kommunens mark och lupiner är en invasiv art. Erik kollar med 
kommunen gällande ansvar för lupinernas utbredning.  

• Föreningar har fått förfrågan frivården gällande samhällstjänst under hösten, 
avser samhällstjänst för mindre företeelse. Styrelsen ställer sig positiv. 
Lämpligt uppdrag oklart i dagsläget. Roger återkopplar till frivården.  

2.5 Övrigt 

• IFK Grimslövs festen 11 november.  

• Ställningstagande till Mellisgården för föreningens fest. Förslag från styrelsen 
att Mellisgården tillfrågas om kostnadsförslag för att tillaga maten men att 
festen är på föreningslokalen.  

• Årsmöte söndagen den 3:e – Mellisgården eller Vrankunge förslag på lokal  

• Marcus anger behov av tillskott till i fotbollssektionen inför kommande 
säsong, finns möjliga avhopp. Efterfrågar uppslag.  

3 Nästa möte 
• Måndagen 6 november kl. 18 på Furuskans 

4 Mötets avslutande  
• Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

  

…………………………….                ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson                Justerare Roger Arvidsson 
 

 


